



Medical center IVMED& IVMED FAMILY LLC supervision agency  
 LEGAL and GENERAL CARE SUPPORT in PROGRAM

IVMED 医疗中心& IVMED FAMILY LLC 代理公司  
 法律支持和服务支持

<p><i>Surrogacy Program "Guarantee"</i>  <i>Egg Donation IVF Package with Unlimited Attempts (including 1 attempt of stimulation with own cells+1 ET) until Delivery of alive child</i>  <i>Price List</i>  <i>*Please check the Unlimited Package Terms &amp; Conditions below</i></p> <p>包成功代孕套餐          捐卵试管套餐, 无限次尝试 (包括一次自卵+一次移植)          直到出生活着的孩子阶段          价格          *请检查下面的条款和条件</p>	
<p><b>MEDICAL PACKAGE</b>  <b>医疗套餐</b></p>	
<p>Surrogacy candidate testing/examination          代母候选人体检</p>	<p>Candidate substitution  <u>unlimited due to medical conditions</u></p> <p>代母候选人的更换          无限次, 按照医疗条件</p>
<p>Sperm freezing (vitrification)          精液冷冻 (玻璃化)</p>	<p>Unlimited          无限次</p>
<p>1 patient hormonal stimulation &amp; 1 ET transfer to Surrogacy candidate          一次自卵和一次移植</p>	<p>1</p>
<p>Egg donor hormonal stimulation          捐卵者促排</p>	<p>Unlimited          无限次</p>
<p>Eggs retrieval under ultrasound control          B超、取卵手术</p>	
<p>SM preparation for implantation (endometrium growth control)          移植前代母调理内膜 (子宫内膜增厚控制)</p>	
<p>IVF+ICSI          体外受精+胞质内精子注射</p>	
<p>Embryo transfer attempts (fresh/frozen)          胚胎移植 (鲜胚/冻胚)</p>	
<p>PGD analysis 5 chromosomes          PGD 对染色体</p>	
<p>Embryos freezing (vitrification) and storage for 2 years          胚胎冷冻 (玻璃化) 和 2 年保存</p>	
<p>Medicines for early pregnancy support (for SM)          代母早孕药品</p>	
<p>Medicines for egg donor stimulation          捐卵者的促排药品</p>	
<p><b>Pregnancy care program for surrogate mother,          Incl. pre-natal PAPP-A test &amp; Ultrasound diagnostics</b>  <b>代母孕期保护套餐 (包括 PAPP-A 检测&amp;超声检查)</b></p>	

**Surrogacy support service provided by IVMED FAMILY LLC**  
**IVMED FAMILY LLC 提供的代孕支持服务**

On-line support  
在线支持

Monthly medical reports  
每个月医疗报告

General support for patients:  
客服支持:

- meeting in the airport, transfer to hotel  
机场接送、公寓到医院接送
- up to 15 nights of living in hotel during first visit  
在基辅安排公寓（最多 15 天）
- up to 30 days of living in apartment after the birth of the child  
孩子出生后安排公寓（最多 30 天）

Notary before IVF (agreements signing between SM and patients, patients and clinic), notary consent of SM after child birth  
公证人服务（代母与客户、客户与诊所签的合同），孩子出生后的代母放弃书

Preparation (collection) of documents for application at embassy for child travel document  
准备孩子回国证件（包括旅行证）

**Maternity home**  
**妇产医院**

- SM hospitalization, delivery  
代母住院费、分娩
- private room for intendent parents for 3 days  
亲生父母在妇产医院住宿（3 到 5 天）
- consultations by neonatologist  
儿科医生咨询

**Surrogate mother living expenses (monthly payment, food, transport to clinic, apartment for accommodation in Kiev starting from 26 week of pregnancy, general support)**

代母生活费（每个月生活费、食品、交通费，在基辅安排公寓（从 26 周开始），支持服务

**SM compensation after delivery (already included in package)**  
**分娩后代母补偿**

**GRAND TOTAL COST: 53500 EURO**  
**总价:53 500 欧元**

ADDITIONAL PAYMENTS / 额外费用	EURO
Cesarean section/剖腹产	1500
Twins/双胞胎	3000
Surrogate mother's organ loss / 代母失去器官	1500

**\*Terms & conditions for Surrogacy program with Egg Donation IVF Package with Unlimited Attempts**

**\*捐卵包成功套餐条款和条件**

1. Before coming to Kyiv patients **should send the following medical reports to the coordinator:**

来基辅之前客户要**提供下面的资料:**

- infections screenings for HIV, Hepatitis B, Hepatitis C, RW Syphilis  
传染病检查报告 (HIV、乙肝、甲肝、梅毒)
- ultrasound scan  
B 超
- hormones: AMH, LH, FSH  
激素: AMH, LH, FSH
- spermogram (total motility, total concentration, morphology, DNA fragmentation)  
精液分析 (总活力, 总浓度、正常形态率、碎片检查)
- karyotype  
染色体核型 (结果 4 周后出来)

The patients can be pre-accepted for the program **only after clinic conformation** and finally accepted **only after passing all examinations in IVMED clinic**

**诊所确认之后**, 才可以来基辅做代孕套餐, **在 IVMED 诊所做相应的检查之后**, 才可以确认包成功套餐。

2. Surrogacy program with Egg Donation Unlimited Package provides option **of unlimited attempts for achievement of SM pregnancy which should result in child birth.**

捐卵包成功无限次代孕套餐提供**无限次尝试, 直到活着孩子出生。**

3. The option for Egg Donor candidate substitution is unlimited, but the **need of Egg Donor candidate substitution should be confirmed by medical counseling of IVMED Fertility Centre.**

捐卵者的挑选是无限制的, **但捐卵者的更换应该通过 IVMED 医疗中心专家确认。**

4. The option for Surrogate mother candidate substitution is unlimited, but the **need of Surrogate mother substitution should be confirmed by medical counseling of IVMED Fertility Centre.**

代母的挑选是无限制的，但代母的更换应该通过 IVMED 医疗中心专家确认。

5. Surrogacy candidate should be agreed **by leading doctor and obligatory live in Kiev during pregnancy** and be under control **during Pregnancy care program.**

代母候选人应该由主任医生同意，必须在怀孕期间住在基辅，并在代母孕期保护计划中被监督。

6. The obligations of IVMED Fertility Centre within Egg Donation Unlimited Package are considered **fulfilled in moment of delivery of alive child/children.**

捐卵包成功无限次代孕套餐之内 IVMED 医疗中心的义务在出生活着的孩子阶段被认为是完成的。

7. Medical center has right **to stop performance of present agreement with return of 50% of payment** in case of 2 surrogate candidates substitution, 2 substitution of egg donors, 4 and more abortions in surrogate mothers in term under 22 weeks of pregnancy.

在更换两位捐卵者、两位代母，怀孕 22 周前的四次流产情况下，双方有权通过双方同意终止合同，并且医院返回 50% 已付的钱。

PAYMENTS ORDER/付款顺序		EURO
1	<b>After:</b> - consultation - sperm analyses - contracts signing - before IVF cycle start  - 医生咨询， - 精液分析， - 签约合同， - 启动套餐之前。 <span style="font-size: 2em; vertical-align: middle;">}</span> 之后	19 000
2	<b>After medical confirmation of 12 weeks of progressive pregnancy</b> 确认 12 周怀孕之后	7 000
3	<b>26th weeks of pregnancy</b> 确认 26 周怀孕之后	7 000
4	<b>Delivery</b> 分娩后	20 500